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Protokół Nr 12/21 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i 

Kultury, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska oraz 

Komisji Planu, Budżetu i Finansów z dnia 24 marca 2021 r. 

 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 24 marca 2021 r. o godz. 0730 

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 24 marca 2021 r. o godz. 928 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu 

i Kultury. 

 

1. Radna Małgorzata Klucznik, 

2. Radna Jolanta Beata Bagińska, 

3. Radny Piotr Maksimowicz,  

4. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz, 

5. Radna Anna Krutul, 

6. Radna Jolanta Piktel-Dabulis 

7. Radny Bogusław Sojko, 

8. Radny Marian Auron. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i 

Ochrony Środowiska: 

 

1. Radny Piotr Maksimowicz, 

2. Radny Józef Masianis, 

3. Radny Stanisław Bulwin, 

4. Radny Paweł Dzienisiewcz, 

5. Radna Anna Krutul, 

6. Radny Janusz Zabłocki 

7. Radny Marek Zubrzyński. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów: 

 

1. Radny Paweł Dzienisiewicz,  

2. Radna Jolanta Beata Bagińska, 

3. Radny Józef Masianis, 

4. Radna Małgorzata Klucznik, 

5. Radny Tomasz Korzeniecki, 

6. Radny Bogusław Sojko, 

7. Radny Marek Zubrzyński, 

8. Radna Jolanta Piktel-Dabulis  

9. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński. 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pani Aneta Kimszal     - Sekretarz  Miasta,  

2. Pani Bożena Renata Miszkiel    - Skarbnik Miasta,  

3. Pani Dominika Sidor     - Kierownik RPG  

4. Pani Ewelina Luto       - Referent 

5. Pani Ilona Anna Okoń     - Kierownik MOPS 

6. Pani Maria Czokajło     - Dyrektor Żłobka Miejskiego 

 

Do pkt 1.  

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady Miasta 

oraz zaproszonych gości.   

 

Do pkt 2.  

 

Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przestawił proponowany porządek posiedzenia.  

 

Pan Bogusław Sojko –Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia.  

 

Komisja Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie (9 głosów za) przyjęła porządek 

posiedzenia. 

 

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (8 głosów za) 

przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie (7 

głosów za) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 

rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustaleniu wysokości tej opłaty i 

ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w 

żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Miasta 

Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach 

Programu „Opieka wytchnieniowa”. 

10. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2020. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2020.  
12. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za 

rok 2020.  

13.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2020.  

14. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie Miasta Sejny lata 2015-

2022 za rok 2020. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia.  

16. Zakończenie posiedzenia.                           

 

Do pkt 3.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-

2027. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-

2027.  

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-

2027. 

 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Sejny na lata 2021-2027. 
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Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027. 

 

Do pkt 4.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok wraz z autopoprawką. 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok. Autopoprawka dotyczy tabeli, 

która się nie wkleiła w Państwa wersji.   

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok wraz z autopoprawką. 

 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok wraz z 

autopoprawką. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 

rok wraz z autopoprawką. 

 

Do pkt 5.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt 

uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

 

Radny Stanisław Bulwin – jaka to jest kwota zwolnienia od podatku? 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – muszę się dowiedzieć.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury – zarządza 2 minuty przerwy.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury – wznawia posiedzenie komisji wspólnej przystępując do kontynuacji punktu 

5 porządku posiedzenia.  

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – 29 tysięcy złotych.  

 

Radny Marek Zubrzyński – czy ta uchwała jest tylko dla tych z PKD, dla każdej osoby 

z tym PKD? 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak, jako główne PKD i prowadzenie 

tej działalności. 

 

Radny Marian Auron – czy w tej sprawie była informacja dostępna, że można takie 

wnioski składać? 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – my proponujemy takie PKD, które 

dotknął całkowity zakaz prowadzenia działalności.  

 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – to, co otrzymaliśmy jest 

to propozycja i jeżeli będzie ona podjęta to będzie to rozpowszechnione.  

 

Radny Marek Zubrzyński – proszę by podać zakres tego PKD. 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  są to usługi hotelarskie, usługi 

restauracyjne podawania i konsumpcji napojów, są to dwie branże.  

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury większością głosów 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 
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Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska większością głosów 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

 

Dołączyła Pani Maria Czokajło – Dyrektor Miejskiego Żłobka.  

 

Do pkt 6.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na 

terenie gminy – Miasta Sejny. 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt uchwały 

w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – 

Miasta Sejny. 

 

Radny Paweł Dzienisiewicz – proponuję zmienić sposób naliczania.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – możemy.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – wiele razy rozmawialiśmy 

na temat systemu i bolączek, jakie towarzyszą. Chciałabym się dowiedzieć ile było 

prowadzonych postępowań wyjaśniających w 2020 roku?  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – PGK nie zgłosiło do nas żadnej 

nieprawidłowej segregacji śmieci. Co miesiąc z Urzędu Stanu Cywilnego jest podawana 

informacja do podatków ile osób urodziło się, ile zmarło, kto się zameldował i tam są wysyłane 

zawiadomienia, aby uaktualnić deklarację. Takie rzeczy są robione na bieżąco mimo wszystko 

brakuje 1260 osób.   

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – a czy było jakiekolwiek 

rozmowy prowadzone w ciągu roku dotyczące np., aby każda wspólnota posiadała swoja 

własną altankę ? 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  za zbiorniki odpowiada dany zarządca, 

ja nic nie wiem na temat takich rozmów?  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – tak odpowiada zarządca czy 

właściciel nieruchomości. Wspólnoty rządzą się swoimi prawami może należy do nich pisać o 

takie rozwiązanie.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – my przede wszystkim produkujemy 

więcej śmieci, PGK Sp. z o.o przesyła nam faktury na dodatkowe wywozy śmieci.   

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – dobrą praktyką jest 

uświadamianie i przypominanie o segregacji.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  pieniądze na edukację też są z systemu, 

gdyby nam coś zostawało to moglibyśmy przeznaczyć na zwiększenie ilości koszy, na ulotki.   

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji – na jakim etapie jest wybudowanie własnej 

spalarni? 
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  to pytanie jest bardziej do Prezesa PGK 

Sp. z o.o. nie do mnie.  

Radny Marek Zubrzyński – dostaliśmy przewidywane kosztu za 2021 rok ale nie mamy 

rozliczenia za 2020 rok jest tylko tabela ile miasto dopłaciło. Nie ma rozbicia, jakie były inne 

koszty. Dobrze by było widzieć rozpicie 2020 roku tak jak wygląda w opisie to w 2021. Kwota 

10 tysięcy złotych na materiały, na co to jest przewidziane, bo jest to dorzucone do kosztów? 

Wiemy, że miasto pobiera opłaty za pojemniki z nieruchomości niezamieszkałych nie mamy 

tego w rozbiciu, jaki to jest koszt.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  to jest około 1 tysiąca złotych, dokładnie 

776 złotych.  

Radny Marek Zubrzyński – to jest nie prawda ja, jako Spółdzielnia płacę ok 2 tysięcy złotych 

za pojemniki z lokali niezamieszkałych. To powinno być wyodrębnione z całości, nie powinno 

być wrzucane w globalne koszta. Jestem za tym by wyliczyć koszty, odejść od mieszkańców a 

płacić od lokalu plus zastosować ulgi, co jest dopuszczalne.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  w tamtym roku chciałam porozmawiać 

na ten temat to nie podjął Pan dyskusji a system nadal się nie finansuje. 

Radny Marek Zubrzyński – wtedy poprosiliśmy o dane za pół roku wywozu nieczystości za 

2020 rok, wówczas wy obstawia wialiście opłatę od metra 3. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – najpierw są koszty, czyli umowy z PGK 

Sp. z o.o który wzrósł i te koszty dzielimy na ludzi z deklaracji.   

Radny Paweł Dzienisiewicz – czy Pan składa formalny wniosek? 

Radny Marek Zubrzyński – stawia wniosek, aby urząd miasta przygotował uchwałę 

dotyczącą kosztów. Przedstawia propozycję możliwych zniżek. Aby przedstawić kalkulację 

kosztów i przedstawić projekt uchwały naliczenia opłat za śmieci od lokalu mieszkalnego.  

Przedstawił uzasadnienie do swojego wniosku.  

Radny Marian Auron – co to znaczy od lokalu mieszkalnego, lokal jest 30 m2 i 90 m2 

mieszka rodzina a w niektórych lokalach mieszka 2 rencistów.  

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – poinformowała, że trwa inwentaryzacja źródeł 

ciepła i będzie możliwa weryfikacja, ale te ankiety jeszcze do nas wpływają.  

Radny Arkadiusz Marek Sulżyński – dlaczego nie możemy tego zrobić od zużycia wody i to 

by było sprawiedliwe.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  można tylko, gdy rozmawialiśmy o tym 

w październiku to nie byliście Państwo za tym rozwiązaniem.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – ustawa daje kilka 

możliwości naliczania opłaty, o tym abyśmy płacili od lokalu już dawno proponował te 

rozwiązanie Pan Marek Zubrzyński. To, że musimy podnieść tą stawkę to nie ma możliwości, 

bo urząd nie może dokładać. Ta proponowana stawka 27 zł to jest dużo. Jesteśmy świadomi 

tego, że trzeba to zmienić.   

Radny Marian Auron – to jest niesprawiedliwy system. Uzasadnił swoją wypowiedź. 

Uważam, że naliczenie od osoby jest prostym sposobem naliczania, bo w takim samym 

mieszkaniu może mieszkać 5 osób a mogą mieszkać 2 osoby.   

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – byłabym za podniesieniem 

jakimkolwiek. Jesteśmy w trakcie pozyskania od gminy Świdnik systemu do weryfikacji 

systemu śmieciowego, łącząc się z systemem MOPS i systemem z USC mając możliwość 

weryfikacji. Jestem za podniesieniem jakimkolwiek. 

Radny Stanisław Bulwin – jest 5 tysięcy zameldowanych a brak jest 1260 osób w 

deklaracjach.  

Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  największy problem jest z mieszkaniami 

wynajmowanymi.  

Radny Stanisław Bulwin – może zastosować też jakieś ulgi dla studentów.  



8 

 

Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  jak wzywaliśmy osoby, którzy zgłaszali, że 

studenci wyjechali to może 2 osoby zgłosiły tylko, że wróciły.  

Radny Marek Zubrzyński – na jakim etapie jest pozyskiwanie tego programu? 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – to bardziej informatyczne pytanie, jak 

szybko uda się skorelować systemy. Mamy podpisane porozumienie i czekamy aż gmina 

Świdnik prześle nam.   

Radny Marek Zubrzyński – szkoda, że nie ma określonego % wzrostu, bo może nie byłaby 

potrzebna ta podwyżka.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – system ma się nam finansować, a nie 

finansuje nam się. Tych pieniędzy nie można na nic innego wydać tylko na system śmieciowy.  

Radny Marek Zubrzyński – może poczekajmy na ten system.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – jest to dobra informacja, że 

urząd poczynił starania by ten system uszczelnić. Może powinniśmy się nad tym pochylić w 

ościennych gminach jest stawka 23 zł. w przypadku jak pozyska się ten system będą wyliczenia 

i dane, ten temat będzie do nas wracał. Stawia wniosek formalny by podnieść stawkę na 23 zł. 

Radny Stanisław Bulwin – popiera wniosek Pani Przewodniczącej Rady.  

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – jeżeli byśmy przyjęli stawkę 23 zł to czy można porównać 

te koszty na kwartał? 

Radny Marian Auron – ten system zaproponował nam ustawodawca. Altanki spółdzielcze 

są dostępne wszystkim.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – to wszystko, co Pan 

Radny powiedział to jest szczera prawda, plastiki nas zasypią.  

 

WNIOSEK RADNEGO MARKA ZUBRZYŃSKIEGO 

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów większością głosów (1 głos za, 5 głosów przeciw i 3 

głosy wstrzymujące się) oddaliła wniosek zgłoszony przez Radnego Marka Zubrzyńskiego. 

 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury większością głosów (1 

głos za, 6 głosów przeciw i 1 głos wstrzymujący się) oddaliła wniosek zgłoszony przez Radnego 

Marka Zubrzyńskiego.. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska większością głosów 

(3 głos za, 1 głos przeciw i 3 głosy wstrzymujące się) przyjęła wniosek zgłoszony przez Radnego 

Marka Zubrzyńskiego. 

 

WNIOSEK PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA JOLANTY BEATY BAGIŃSKIEJ 

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów większością głosów (7 głos za, 1 głos przeciw i 1 

głos wstrzymujący się) przyjęli wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą Rady Miasta Jolantę 

Beatę Bagińską. 
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Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury większością głosów (6 

głos za i 2 głosy wstrzymujące się) przyjęli wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą Rady 

Miasta Jolantę Beatę Bagińską. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska większością 

głosów (3 głos za, 2 głosy przeciw i 2 głosy wstrzymujące się) przyjęli wniosek zgłoszony przez 

Przewodniczącą Rady Miasta Jolantę Beatę Bagińską. 

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury – przystępuję do głosowania nad zaopiniowaniem projektem uchwały w 

sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta 

Sejny wraz z przyjętymi zmianami.  

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów większością głosów ( 6 głosów za, 2 głosy przeciw i 

1 głos wstrzymujący się) pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustaleniu wysokości tej 

opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny. 

 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury większością głosów ( 5 

głosów za  i 3 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustaleniu 

wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska większością głosów 

( 2 głosy za, 2 głosy przeciw i 3 głosy wstrzymujące się) nie zaopiniowali projektu uchwały w 

sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta 

Sejny. 
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Do pkt 7.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto 

Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. Ta wota nie będzie pokrywała wszystkich 

kosztów i tak miasto będzie dokładało. 

 

Radna Jolanta Piktel – Dabulis – czy wiadomo ile będzie nas kosztowało dofinansowanie 

do żłobka? 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  będzie to zależało od ilości dzieci czy 

będzie 36 czy 50. 

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – na dzień dzisiejszy jest bardzo duże 

zainteresowanie żłobkiem. Od września będzie możliwe, aby uczęszczało 50 dzieci. 

Radny Stanisław Bulwin – jak Pani się zaopatruję na tą stawkę? 

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – myślę, że jest to dobra stawka i 

rodzice pozostawia swoje dzieci. Mamy w tej chwili przygotowanie miejsca na 36 dzieci, jeżeli 

będziemy powiększać to będziemy musieli dokupić leżaczki, stoliki, krzesełka.  

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  cześć utrzymania żłobka było 

finansowane z projektu.   

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – z projektu mamy finansowane środki 

czystości i środki higieny. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  po tych kosztach co było do tej pory to 

koszt miejsca dziecka w żłobku przy 36 dzieciach to 1300 zł a przy 50 dzieciach to koszt 900 

zł.  

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto 

Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach 

prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
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Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach 

prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

Do pkt 8.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego. 

 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – omówiła projekt uchwały.  

Radny Stanisław Bulwin – kiedy wpłynął wniosek? 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – wniosek wpłynął około 1,5 miesiąca temu.  

Radny Stanisław Bulwin – prace ziemne już zaczęły się. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – ta zmiana nie ma bezpośredniego związku z 

tymi pracami, przy przygotowaniu terenu nie ma to wpływu.  

Radny Marian Auron – przedstawił i złożył zapytanie (w załączeniu).  

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – tutaj analiza zasadności została sporządzona, 

samo oznaczenie w planie nie podlega zmianie. Chodzi tu o powierzchnie biologiczną czynną 

i powierzchnie zabudowy.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – wnioskodawca 

wnioskuje tu o zwiększenie powierzchni a nie zmianę przeznaczenia terenu. Mnie martwi jeden 

fakt, że tu jest wniosek jednego przedsiębiorcy, chodzi mi o gazownictwo, bo tu też jest 

potrzebna zmiana planu.   

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – złożyli do nas wniosek o zmianę studium. 

Spółka złożyła odwołanie od decyzji starostwa.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – może, aby oni złożyli 

wniosek i przystąpić do zmiany tego planu. Proszę by sprawdzić tą sprawę czy oni podtrzymują 

swój wniosek.  

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – jesteśmy w stałym kontakcie ze spółką ze 

względu na covid nie możemy zakończyć konsultację, wnieśliśmy prośbę o zmianę formy na 

ankietę a nie kontakt bezpośredni.  

Radny Marian Auron – właśnie o tym mówiłam, że obecny stan pozwala na budowę 

takich budynków, ciekawa jest rzecz do uchwały jest dołączony szkic mapy i tam jest 

zaprojektowana ulica ślepa do tych domków.  

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – poinformowała, że jest to uchwała intencyjna 

i będą do tego konsultacje w dalszej części.  

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego. 

  

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 
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Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska 

Polskiego. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w 

rejonie ulicy Wojska Polskiego. 

 

Do pkt 9.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”. 
 

Pani Ilona Anna Okoń – Przewodnicząca Rady Miasta – omówiła projekt uchwały w 

sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”..  

 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów. 

 

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”. 

  

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury. 

 

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 

„Opieka wytchnieniowa”. 

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

 

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach 

Programu „Opieka wytchnieniowa”. 
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Do pkt 10.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2020. 

 

Pani Ewelina Luto – Referent – przedstawiła sprawozdanie z realizacji Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii Miasta Sejny w roku 2020. 
 
W trakcie wyszedł Radny Marek Zubrzyński. 

 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta 

Sejny w roku 2020.  

 

Do pkt 11.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z realizacji 

zadań publicznych w roku 2020. 
 

Pani Ewelina Luto – Referent – przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań publicznych 

w roku 2020. 

 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 

2020.  

 

Do pkt 12.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z 

działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za rok 2020.  
 

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach za rok 2020.  
 

W trakcie wyszedł Radny Paweł Dzienisiewicz. 

 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Sejnach za rok 2020.  

  

Do pkt 13.  
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Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2020. 
 

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2020. 
 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny za rok 2020.  

 

Do pkt 14.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z 

Realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na terenie Miasta Sejny lata 2015-2022 za rok 2020. 
 

Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS – przedstawiła sprawozdanie z Realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie na terenie Miasta Sejny lata 2015-2022 za rok 2020. 

 

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na terenie 

Miasta Sejny lata 2015-2022 za rok 2020.  

 

Do pkt 15.  

 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, 

Sportu i Kultury – przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i 

oświadczenia.  

 

1. Radny Marian Auron – mieszkańcy ul. Strażackiej zwracają się z pytaniem, kiedy 

będzie podłączenie do kanalizacji miejskiej? 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – w najbliższym czasie będzie podłączenie. 

Dowiem się na jakim to jest etapie.  

2. Radny Stanisław Bulwin – chciałbym się dowiedzieć w sprawie fotowoltaiki, dlaczego 

to przepadło? Czy nasze projekty będą aktualne? Na jakim etapie są rozmowy z firmą 

farmaceutyczną? 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – jeżeli chodzi o dofinansowanie na 

fotowoltaikę my się znaleźliśmy na ogonku, starowały tam mocne gminy, wpływ miało 

na to obszar natura 2000 i można było uzyskać 20 pkt. Odnośnie firm farmaceutycznych 

trwają rozmowy.   

3. Radny Marian Auron – mieszkańcy ul. Strażackiej pytają również, co jest z gazem.  

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – jest tam 3 koncepcja planowania sieci 

gazowej i wybierają najlepszą opcję,  
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Do pkt 16.  

 

 

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, 

Zdrowia, Sportu i Kultury Pan Bogusław Sojko zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych.  

 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

              /-/  Bogusław Sojko 
Protokołowała: 

Karina Palewicz 


